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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:2799 Register över biotoper i skogar 

I Skogsutredningens betänkande SOU 2020:73 kom man fram till att 
nyckelbiotopsinventeringen är oförenlig med skogsvårdslagen och att den 
måste upphöra.

Detta innebär att när man gjort nyckelbiotopsinventeringarna tidigare så har 
detta stridit mot den gällande skogsvårdslagen, det vill säga att man har 
genomfört inventeringsarbetet på ett sätt som strider mot skogsvårdslagen. 

Det innebär också att de register som är upprättade utifrån den olagliga 
nyckelbiotopsinventeringen därmed också är olagliga.

Att Sverige som rättsstat har register som har kommit till på olagliga grunder är 
ju inte bara anmärkningsvärt utan det är dessutom olagligt, och att behålla 
register som kommit till olagligt skulle ju vara ännu mer anmärkningsvärt.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Delar statsrådet bedömningen att register som upprättats utifrån 
nyckelbiotopsinventeringen kan vara olagliga, och vilka åtgärder vidtar 
statsrådet i så fall?

 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-10
Besvaras senast
2021-05-19 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


